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وحدت هنانوف

فعلاً خطر دور شد

بــا اعــام گل محمــدی ایــن مدافــع تاجیــک در اســکواد پرســپولیس باقــی 
خواهــد مانــد امــا تصــور نکنید ایــن ماندن قطعی اســت. با تمدیــد نکردن 
عیســی آل کثیر فعاً لیســت بزرگســال پرســپولیس 19 بازیکن دارد اما  اگر 
یحیی قصد داشته باشد بازیکن جدیدی جذب کند وحدت احتمالاً اولین 
گزینــه ای اســت کــه بیــرون گذاشــته خواهــد شــد. پرســپولیس اگــر بتواند 

عزت اللهــی یــا مهاجمــی جدیــد جذب کنــد هنانــوف قطعاً جدا می شــود.

علیرضا بیرانوند

جواب پیروانی را داد

بیرانونــد بــا انتشــار یــک اســتوری اعــام کرد جوان نیســت کــه بخواهد خــودش را 
نشان دهد ضمن اینکه جواب پیروانی را هم داد و گفت چه کار کرده که هواداران 
بایــد او را ببخشــند؟ بیــرو مدعــی شــده غیر از اینکــه دو تا نوتیــس داده هیچ کاری 
نکــرده .او خطــاب بــه پیروانی گفته خودش چیــزی از اعتراض ها به خودش ندیده 
و آنهایــی هــم کــه اعتراض کردند پرسپولیســی نبودند. بیرو گفته بــا همان قرارداد 

قبلی در پرســپولیس ماندنی شــده و البته منتی هم بر ســر پرســپولیس ندارد.

شهریار مغانلو

دوباره گزینه پرسپولیس شد

گفتــه می شــود پرســپولیس کــه حــالا در خــط حملــه بــا کمبــود مهاجــم نــوک 
روبه روســت دوبــاره بــاب مذاکــره بــا آقــای گل فصــل قبــل را بــاز کــرده تــا هــم 
مشکلش در این پست را برطرف کند هم تک سپاهان را بدون پاتک نگذارد. 
البته اینکه مغانلو بتواند به پرســپولیس بیاید یک اتفاق دشــوار اســت چرا که 
مغانلو با سپاهان قرارداد دارد و جدایی اش به این راحتی ها نیست مگر اینکه 

مغانلــو خودش شــرایط دریافت رضایتنامه اش را تســهیل کند.
 

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

باشگاه پرسپولیس: 
محدودیت ها غافلگیرمان کرد

سفر کمال به 
اصفهان مانع اجرای 

برنامه وداع شد
بعد از مصاحبه روز دوشنبه یحیی 
گل محمدی درباره اینکه باشــگاه 
باید از شــرمندگی کمال دربیاید و 
بــرای خداحافظــی او مراســمی در 
نظــر گرفتــه شــود، دیــروز رســانه 
رسمی باشگاه پرسپولیس ضمن 
انتشــار ویدئویــی از گل هــای مهم 
کمــال طــی 8 فصل حضــورش در 
پرســپولیس متنی دربــاره جدایی 
ایــن بازیکــن منتشــر کــرد کــه 

می خوانیــد:
»همــه چیــز ناگهانــی پیــش رفت. 
محدودیت هایــی کــه بــه یکبــاره 
وضــع شــد، همــه مــا را غافلگیــر 
کرد و در وضعیتی انجام  شده قرار 
داد. جدایــی کمال کامیابی نیا نیز 

خــارج از ایــن قاعــده نبود.
ایــن رفتن هــا و آمدن هــا بخشــی 
از فوتبــال هســتند. هرچنــد در 
ایــن وداع، نــه بــرای او و نــه بــرای 
مــا آنگونــه کــه دوســت داشــتیم، 

پیــش نرفــت.
از این رو، حس و حال این بازیکن 
وفــادار را درک می کنیــم و آن را بــا 
تمــام وجود می پذیریم. در ادامه، 
دوست داشتیم برنامه وداعی هم 
داشته باشــیم که بازیکنانی چون 
کمــال اســتحقاقش را دارنــد ولــی 
ســفر او بــه شــهر زیبــای اصفهان، 

مانــع این امر اســت.
بــا همــه اینهــا، او در کمــال و اوج 
افتخار، تیم فوتبال پرســپولیس را 
تــرک گفــت. او هر جایی که باشــد 
ســرمایه ای بــا ارزش از تجربــه و 
فهم و شــخصیت قهرمانی است. 
ســفیری شایســته از فرهنــگ و 
فلســفه پرســپولیس کــه در ایــن 
چند ســال اخیر عمیق تــر و بزرگتر 
شــد تــا حدی کــه بســیاری از درک 

آن عاجــز بودنــد.
مفاهیم ارزشمندی که با بازیکنانی 
نظیر کامیابی نیا و نعمتی و دیگرانی 
کــه در تبلــور این ققنوس برخاســته  
از خاکســتر حضور و نقش داشتند، 
رشــد کردند و چنان که پرســپولیس 
ز همــه تیم هــا شــد،  متفــاوت ا
آنهــا متمایــز از ســایر بازیکنــان 

گردیده انــد.
اقتضــای فوتبــال ایــن شــد کــه مــا 
در ایــن فصــل نیــز بــا بازیکنانــی 
وداع کنیــم کــه بــه وجــود و همت 
و شخصیت شــان افتخــار کــرده و 

می بالیــم.
کمــال کامیابی نیــا 8 ســال پیــش 
از ایــن، بــه پرســپولیس آمــد و 
هیچ کدام تصــورش را نمی کردیم 
چــه روزهــای باشــکوه و زیبایــی 
انتظارمــان را می کشــد .بــا ۲۳۵ 
بــازی خــود را تا رده هفتــم برترین 
بازیکنــان تاریــخ باشــگاه بــالا 
کشــید . متانــت و بزرگــی او را در 
فصلــی کــه گذشــت نیــز شــاهد 
بودیــم. بــا تجربــه ۶ قهرمانــی 
لیــگ، دو قهرمانــی جــام حذفــی، 
۵ ســوپرجام، دو بــار هت تریــک 
قهرمانــی، ثبــت رکــورد گلات در 
قهرمانی هــای پیاپــی و دو فینــال 
آســیا از بســیاری باشــگاه های 
قدیمــی هــم صاحــب عنــوان و 

افتخــار بیشــتری اســت.
بی تردیــد دلتنگــش می شــویم و 
خانــواده بــزرگ پرســپولیس او را 

فرامــوش نخواهــد کــرد .
»دایــی کمال«، منتظر دیدارت در 

بازی های لیگ هستیم.«
مهمتریــن نکتــه ایــن مطلــب کــه 
ظاهــراً در پــی دلجویــی از کاپیتان 
دوم ســرخ ها در فصــل گذشــته 
نوشته شــده همان برنامه وداعی 
اســت کــه ظاهــراً با ســفر کمال به 
اصفهــان منتفــی شــده امــا بعیــد 
اســت ایــن مســأله جــدی بــوده و 
خبــری از برنامه وداع نبوده. البته 
چون واقعاً همه چیز خیلی سریع 
اتفــاق افتــاد نمی توان به باشــگاه 
پرســپولیس هــم خــرده ای گرفت 
امــا کلاً نه پرســپولیس، هیچ کدام 
از باشــگاه های مــا خداحافظــی 
باشــکوه و شایســته با ســتاره های 
خود را بلد نیســتند و فرهنگ این 
اتفــاق در فوتبــال مــا جــا نیفتاده.

   چهار شنبه   21 تیر 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7349 

اصلانیان: در غیاب عیسی هیچ مشکلی 
برای پرسپولیس به وجود نخواهد آمد

 یحیی کارش را 
بلد است

امیــر حســین اصلانیــان، مهاجــم اســبق تیــم پرســپولیس از تیــم پرمهــره پرســپولیس در لیگ ســوم صحبــت می کند. 
بازیکنی که روی این مســأله اصرار دارد که تیم آن زمان پرســپولیس با حضور کریم باقری، علی دایی، حمید اســتیلی 
و چندین مهره دیگر واقعاً کنترلش برای بگوویچ ســخت بود. از این رو آن تیم پرســتاره موفق به قهرمانی نشــد اما روی 
این مســأله با تأکید خاصی می گوید که یحیی کنترل خوبی روی بازیکنانش دارد و راه اداره تیم را به خوبی بلد اســت.

عیسی از پرسپولیس رفت 
با این حساب فکر نمی کنید 
شرایط پرسپولیس در خط 
حمله خیلی ضعیف شود؟

بــه هــر حــال در فوتبــال ایــن گونــه 
اســت کــه هــر بازیکنــی یــک روز 
بــه یــک تیــم می آیــد و روز دیگــر از 
آن تیــم جــدا می شــود. عیســی هم 
در مدتــی کــه در پرســپولیس بــود 
زحمــت خــودش را کشــید امــا بــه 
خاطر مســائل مالی از پرســپولیس 
جدا شد و شرایط برایش مهیا نشد 
از ایــن رو جــدا شــد. در هــر حــال بــا 
شــرایطی که پیش آمــد گرفتن یک 
مهاجــم ششــدانگ از نــان شــب 
واجب تــر اســت و حتمــاً بایــد یــک 
پــول خــوب و مبلــغ گردن کلفــت 
بــه هــر شــکل ممکــن بــرای جــذب 
مهاجــم خارجی کنــار بگذارند چون 
پرســپولیس با جدایی عیسی دچار 
کمبود بیشــتر در خط حمله شده و 
حتمــاً بایــد یک مهاجم ششــدانگ 
تمام عیــار را بــه خدمــت بگیرنــد. 
مهاجمــی که حتماً باید با وســواس 
زیــادی انتخــاب شــود تــا جریــان 
مهاجمانی مانند پریرا تکرار نشــود.

در رابطه با سه دفاع میانی 
با سطح فنی بالا که قرار هم 
نیست ظاهراً هر سه به طور 
همزمان در پرسپولیس بازی 

کنند مشکل حاشیه ای به 
وجود نخواهد آمد؟

بــه هــر حــال هــر ســه بازیکــن جزو 
مدافعان ملی پوش و تراز اول ایران 
و گرجســتان هســتند کــه حتماً اگر 
یکــی از آنهــا بیرون بنشــینند شــاید 
بــا ایــن موضــوع راحت کنــار نیاید و 

مشــکل درســت کنــد هر چنــد این 
نکتــه هــم وجــود دارد کــه ممکــن 
اســت تیــم یحیــی بــا روش ۲-۵-۳ 
بازی کند که در این صورت هر ســه 
مدافــع میانــی خــوب پرســپولیس 

بــازی خواهنــد کرد.
در خصوص پست دفاع چپ 

پرسپولیس موجودی این 
جناح را کافی می دانید؟

نعمتــی واقعــاً بــه لحــاظ دفاعــی 
بازیکــن خوبــی اســت و از زمانی که 
به پرســپولیس آمــده اعتماد یحیی 
را بــا انجــام بازی هــای خــوب جلــب 
کــرده اســت. در خصــوص احمدی 
هــم ایــن بازیکــن جــوان نیــاز بــه 
اعتماد بیشــتر دارد هر چند ما باید 
ایــن واقعیت را هــم در نظر بگیریم 
کــه چپ پای کلاســیک خیلی عالی 

در فوتبــال ایــران نداریــم.
اگر مهاجم جدید جذب کنند و 
تیم پرسپولیس به نوعی کامل 
شود زمینه برای قهرمانی این 
تیم در آسیا مهیا خواهد شد؟

ر ســختی  نــی در آســیا کا قهرما
اســت. در هــر حــال مــا تلاش مــان 
را می کنیــم و دو بــار هــم تــا فینــال 
پیــش رفتیم اما باید این نکته مهم 
را در نظــر بگیریــم کــه آن دوره هــا 
بــا دوره جدیــد خیلــی فــرق دارد 
چــه بســا شــاهدیم تیم هــای عربی 
و آســیایی چــه هزینه هایــی انجــام 
می دهنــد و چه سوپراســتارهایی را 
بــه خدمــت گرفته انــد با وجــود این 
تیــم فعلــی پرســپولیس هــم تیــم 
خوبی اســت و من خیلــی امیدوارم 

چــون شــرایطش خــوب اســت.
در رابطه با قرعه پرسپولیس 

در پنج هفته ابتدایی که اتفاقاً 
باید با استقال بازی کند چه 

نظری دارید؟
قرعه زیاد مهم نیســت و نکته حایز 

اهمیــت بــه ایــن بــاز می گــردد کــه 
چگونــه پرســپولیس آمــاده شــود و 
در کنــار آن لیــگ را با قدرت شــروع 
کــردن و جمــع کــردن امتیــازات در 
هفته هــای اول بســیار پراهمیــت 
اســت چون اگــر امتیازات خوبی در 
نیــم فصل اول جمع شــود حتماً در 
نیم فصل دوم که بازی ها و کســب 
امتیــاز ســخت تر می شــود یک تیم 
شــرایط بهتری پیدا خواهد کرد. در 
رابطــه با دربی هم از حالا نمی توان 
حــرف زد چون شــرایط به روز دربی 
و آماده ســازی تیم در همان مقطع 
خــاص به لحــاظ روحی روانی و فنی 
بســتگی دارد کــه تیــم برای بــازی با 

رقیــب ســنتی چگونه آماده شــود.
در مورد مدعیان قهرمانی چه 

صحبتی دارید؟
در خصــوص مدعیــان قهرمانــی 
صحبــت کــردن از حــالا زود اســت 
امــا فکــر می کنــم چهــار تیــم بــالای 
جــدول در ایــن فصــل باز هــم برای 
تــی بیشــترین شــانس را  فصــل آ

دارنــد.
به عنوان مربی تیم امید در 
خصوص شریط این تیم و 

برنامه هایش برای آینده چه 
صحبتی دارید؟

بعــد از شــرکت در بازی هــای غــرب 
آسیا باید خودمان را برای مقدماتی 
المیپــک آماده کنیم که در این راه 
با تیم های ازبکستان، هنگ کنگ 
و افغانســتان همگــروه هســتیم. 
گروهــی که فقط یک تیم از آن به 
مرحلــه بعد صعــود می کند از این 
روعصرامروز ســاعت ۶ بعدازظهر 

راهــی ترکیــه خواهیم شــد تا با ســه 
تیم عربســتانی، اماراتی و آفریقایی 
در ترکیــه محــل اردویمــان بــازی 
کنیــم تــا بــا شــرایط خوبی بــه ایران 

بــاز گردیم.

شهاب تنها خرید پرسپولیس 
است ضمن اینکه عیسی هم 

از پرسپولیس جدا شد؟
بــا توجــه بــه اینکــه خارجی هــای 
پرســپولیس در خــط حملــه خــوب 
جواب ندادند، شــهاب خرید خوبی 
محســوب می شــود اما شــهاب هم 
به نظرم شاید برای لیگ برتر گزینه 
خیلــی خوبــی باشــد امــا بــرای آســیا 
حتمــاً نیــاز اســت کــه یــک مهاجــم 
هــم گرفتــه شــود. از ســوی دیگــر 
در مــورد عیســی هــم بایــد بگویــم 
کــه بــا بازیکنــان بــالای ۳0 ســال 
بایــد خداحافظی کــرد چون فوتبال 
متعلــق بــه جوان هاســت. در غیاب 
عیســی هم خط حمله پرســپولیس 
ضعیــف نخواهــد شــد چــون حتمــاً 
ســرمربی تیــم مهاجــم جدیــدی 
را بــه خدمــت خواهــد گرفــت. در 
رابطــه بــا جــذب مهاجــم خارجــی 
هــم بایــد ایــن نکتــه را اضافــه کنــم 
کــه حتمــاً بایــد مهاجــم ششــدانگ 
بــه خدمــت بگیــرم چــون اگــر غیــر 
از ایــن باشــد جریــان پریــرا تکــرار 

خواهــد شــد. بــه همین 
دلیــل اگــر قرار اســت 
مهاجــم بخرنــد باید 

بهترین باشــد در 
غیــر ایــن صورت 
مهاجــم خارجــی 

نخرنــد. بازیکــن خارجی هم نباید با 
ســی دی و فیلم خریده شود و حتماً 
بایــد در ایــران حاضر شــده و پس از 
چند جلسه تمرین و در نظر گرفتن 
همــه جوانــب بایــد انتخــاب شــود.

با جذب بازیکنان بزرگ در 
همه خطوط امکان به وجود 

آمدن حواشی و مشکات برای 
یحیی و تیمش زیاد نخواهد 

شد؟
زمانــی کــه بگوویــچ مربــی مــا بــود 
9مهاجــم در پرســپولیس داشــتیم 
کــه در آن تیــم جدا از خودم بزرگانی 
ماننــد علــی دایــی و رضــا جبــاری به 
عــلاوه بازیکنانــی ماننــد انتظــاری، 
سلمانی، ترائوره، کاظمیان، قباخلو 
و اولادی هم در تیم حضور داشتند. 
جــدا از ایــن در خــط میانــی هــم آن 
قــدر بازیکــن خــوب داشــتیم کــه 
حتــی کریــم باقــری و اســتیلی هــم 
نیمکت نشــین می شــدند. از ایــن 
رو آن قــدر بازیکــن زیــاد داشــتیم 
که ســر اینکــه یکســری از بازیکنان 
بایــد بیــرون برونــد و روی ســکوها 
قــرار بگیرنــد در تیم مــا دعوا بود. به 
همیــن دلیــل تیم مــان تــا حــدودی 
دچار چنددســتگی و حاشــیه شــد. 
مثــلاً خود مــن در دو بازی اول عالی 
بــودم و گل هــم زدم امــا در بــازی 
ســوم در ترکیــب نبــودم. الان 
هــم مــن معتقــدم اگــر دو 
بازیکــن در تیم تان داشــته 
100درصــد  باشــید کــه 
باشــند حتمــاً در تیم تــان 

سمپاشــی خواهــد شــد. بــه همین 
دلیــل اگــر بازیکنــی عالی بــرای یک 
یــد بازیکــن  پســت می گیریــد با
جایگزیــن بــا درصــدی پایین تــر 

باشــد.
با تیم نسبتاً پرستاره فعلی، 

یحیی به مشکلی مانند 
بگوویچ برنمی خورد؟

یحیــی کارش را بلــد اســت و آن 
بازیکنــی را کــه نخواهــد حتمــاً بــه 
تیــم دیگــر انتقــال خواهــد داد و بــا 
بازیکنانی که هســتند حتماً برخورد 
خیلــی خــوب و در چهارچــوب بیــن 
یک مربی و بازیکن خواهد داشــت 
و هیچ مشــکلی با بازیکنان بزرگش 
نخواهــد داشــت. ضمــن اینکــه 
افشــین پیروانــی هــم هســت کــه 
در کار اداره تیــم حتمــاً می توانــد به 
یحیــی کمــک کند و تیم را به شــکل 

کامــل کنتــرل کننــد.
در مورد کنار گذاشتن کریم 

باقری از تیم که خواسته همه 
پرسپولیسی ها هست چه 

نظری دارید؟
آقــا کریــم گفتــه کــه به ایشــان زنگ 
نزدنــد امــا مثلــث کریــم، یحیــی و 
افشــین حتمــاً بــاز هــم می توانــد 
خیلــی بهتــر بــه پرســپولیس کمک 
کنــد. بــا ایــن وجــود به هر حــال من 
فکــر می کنــم بــاز هــم در نهایــت 
همــه چیــز بــه نظــر ســرمربی تیــم 

بســتگی دارد.
در رابطه با قهرمانی در 
آسیا که خواست اصلی 

پرسپولیسی هاست چقدر 
امیدوارید؟

بایــد پلــه بــه پلــه جلــو رفــت تــا بعد 
بتــوان بهتــر در این خصــوص عمل 

کــرد و نظــر داد.
در خصوص دروازه بان ذخیره 
تیم پرسپولیس که با جدایی 
گوهری عماً به خطر افتاده 

چه نظری داری؟
بــه هــر حــال بایــد در ایــن رابطــه 
بهتریــن تصمیم را اتخاذ کرد تا تیم 

متضــرر نشــود.
در رابطه با قرعه پرسپولیس 

در لیگ چه نظری دارید؟
قرعــه پرســپولیس قرعــه مناســبی 
اســت و همیــن کــه در هفته اول در 
ورزشــگاه آزادی میزبــان تیــم اراک 
هســتیم، اتفــاق خیلــی خوبــی برای 

تیــم ما هســت.
در خصوص بازی با تیم 

استقال در هفته پنجم چه 
صحبتی دارید؟

مــن دلــم برای اســتقلال می ســوزد 
چون به هر حال ما دوســت نداریم 
کــه رقیب مــان ضعیــف باشــد و 
همیشــه دوســت داریــم بــا رقیــب 
در بهتریــن شــکل ممکــن رودررو 

شــویم.

مسعود قراگزلو
خبر نگار
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